	For Vietnamese nationals, required application documents are as follows:
1. Application form (if the number of semesters you want to apply for is more than one, please check all the periods of proposed enrollment on the application form)
2. Verified English financial statement showing at least USD$2,500 in the name of the applicant
3. Copy of passport 
4. Not-working deposition 
5. Copy of diploma (Vietnamese version and the verified English translation) 
[bookmark: _GoBack]Copy of transcript (Vietnamese version and the verified English translation) 
6. [bookmark: OLE_LINK13][bookmark: OLE_LINK14][bookmark: OLE_LINK12]Language Certificate (one of the listed below): 
 - Certificate of Mandarin Proficiency Test:
TOCFL (level A1 or above)
- Certificate of English Proficiency Test:
 TOEFL: (iBT) score of 18 or above, (pBT) score of 340 or above
 TOEIC: score of 300 or above
 IELTS: score of 2.5 or above
- For English or Chinese major: 
Transcript of at least one academic year (Vietnamese version and the verified English translation)
7. Depending on each student's individual situation, additional documents outside of those above may be required.

	越南學生申請資料如下：
1. 申請表 (如報名一季以上，請勾選所有欲申請的期別)
2. 2500美金英文財力證明，需銀行驗證
3. 護照影本
4. 保證不打工切結書
5. 學力證明 (擇一即可，請附越文影本及英文翻譯，翻譯需驗證)：
· 畢業證書(最高學歷)：大學畢業證書或在學證明、高專畢業證書
· 成績單(最高學歷)：大學成績單、高中成績單(每學年平均達6分以上)
6. 外語能力證明 (擇一即可)：
(1) 華語文能力測驗(TOCFL)A1以上證明
(2) 英語能力測驗成績單：托福 (TOEFL)成績iBT:18分以上；pBT: 340分以上、多益 (TOEIC) 300分以上、雅思 (IELTS)2.5分以上
(3) 大學主修華文或英文科系者：學業成績單(至少一年)
7. 本中心可能視情況要求申請人提供其他相關資料



